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Tárgy: Kisbér Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata közösségi helyiség igénye 
 
Tisztelt Képviselő-testület! 
 
Kisbér Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata Képviselő-testülete 2022. január 13. napon 
tartott ülésén fogalmazódott meg közösségi helyiség biztosítása iránti igénye. 
 
A közösségi helyiség a nemzetiségi lakosság rendszeres vagy alkalmi közművelődési tevékenységének, 
a lakosság önszerveződő közösségeinek kulturális szolgáltatásokkal való ellátása érdekében működne, 
elsősorban megbeszélések, oktatás, filmvetítés célját szolgálná, átlagosan 30 fő részére. A közösségi 
helyiség igénybevételére heti rendszerességgel kerülne sor átlagosan. Erre a célra megfelelő helyiség 
a Wass Albert Művelődési Központ és Városi Könyvtár egy helyisége lehetne. 
 
Kérem a Tisztelt Bizottságot Kisbér Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata képviselő-testületének 
kérelmét megvitatni-, a közösségi helyiség biztosítására vonatkozó esetleges javaslatait meghatározni 
szíveskedjen. 
 
Kisbér, 2022. január 28. 
 
Szabó Erika 
 
 
Gazdasági, Műszaki, Jogi, Környezetvédelmi Bizottság 

 

Kisbér Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata közösségi helyiségre vonatkozó kérelmét megvitatta 

és támogatja a nemzetiség kultúrájának megőrzése, anyanyelvük ápolása céljára történő 

helyiséghasználat biztosítását, melyhez kérte a Nemzetiségi Önkormányzatot, hogy az éves 

rendezvénytervét és a várható résztvevői létszámot bocsátsa a képviselő-testület rendelkezésére. 

Kezdeményezi a rendezvénytervben megjelölt és az előzetesen megadott létszámnak megfelelő méretű 

helyiség használatának biztosítását a korábbi évek gyakorlata szerinti térítésmentes módon, 

amennyiben arra szabad kapacitás mutatkozik. 

 

Kisbér, 2022, február 3. 

 

 
Andrási Tamás s.k. 

elnök 

Pápai Mónika s.k. 
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Szociális, Kulturális, Ifjúsági, Egyházügy, Nemzetiségi Bizottság javaslata: 

 

A Szociális, Kulturális, Ifjúsági, Egyházügyi, Nemzetiségi Bizottság egyetért a Gazdasásig, Műszaki, 

Jogi, Környezetvédelmi Bizottság javaslatával.  

 
 

 

 

 


